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STUFE 3 
EXZELLENT

STUFE 2 
SEHR GUT

STUFE 1 
GUT

GEHKOMFORT STRAPAZIERFÄHIG LEICHT VERLEGBAR UMWELTVERTRÄGLICH

Im Gehkomfort Stufe 2 ist bei allen Böden der SPC-Basis- 
Kategorie eine Trittschalldämmung bereits integriert. 

Die Nutzschicht liegt zwischen 0,3 und 0,4 mm. Leichte Verlegung durch Klickverbindungen wie Uniclic. Böden der Reihe LVT sind recyclebar. Böden der Reihe  
SPC besonders langlebig. Außerdem sind Böden dieser Stufe  
zertifiziert wohngesund und emissionsarm.

Durch die Synchronpore/dem integrierten Trittschall ist der Gehkom-
fort bei Böden der Stufe 3 exzellent. Bei Multilayern mit SPC-Träger ist 
eine LVT-Zwischenschicht integriert.  

Die Nutzschicht beginnt ab 0,5 mm. Leichte Verlegung durch Drop-Lock mit integriertem Trittschall. Böden der Reihe ECO sind FSC-zertifiziert sowie vom Sentinel Haus  
Institut als wohngesund und emissionsarm zertifiziert worden. 

Die Nutzschicht liegt unter 0,3 mm. Durch die Verlegung mit Verklebungsverfahren ist ein gewisses  
Know-how erforderlich.

Böden der Reihe LVT sind recyclebar. Böden der Reihe SPC 
besonders langlebig.
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LEVEL 3 
EXCELLENT

LEVEL 2 
VERY GOOD

LEVEL 1 
GOOD

WALKING COMFORT DURABILITY EASY TO LAY
ENVIRONMENTALLY  

COMPATIBLE

In walking comfort level 2, all floors of the SPC basic category have  
an impact sound insulation already integrated.

The wear layer is between 0.3 and 0.4 mm. Easy installation due to click connections such as Uniclic. LVT floors are recyclable. SPC series floors are particularly durable.  
In addition, floors of this level are certified healthy  
for living and low in emissions.

Due to the synchronous pore/the integrated impact sound,  
the walking comfort of level 3 floors is excellent. Multilayers with  
SPC backing have an integrated LVT intermediate layer. 

The wear layer starts from 0.5 mm. Easy installation due to drop-lock with integrated impact sound. ECO floors are FSC-certified and certified by Sentinel Haus  
Institut for healthy living and low emissions. 

The wear layer is less than 0.3 mm. Some know-how is required due to the installation with  
bonding methods.

LVT floors are recyclable. SPC series floors are particularly durable.


